
Interpelácia č. 140/2017   
 
 
9. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 25.9.2017  
 
 
 
Mgr. Mokáňová: 
Ja by som sa chcela opýtať pána Ing. Princíka, hlavného kontrolóra mesta, ako je to s našim 
zastupiteľstvom, ktoré bolo 31. júla a s lehotami, čo sa týka zverejnenia materiálov. 
 
Ing. Princík: 
Mal som to v pláne o tom informovať, ale keďže dávate otázku, tak vám hneď odpoviem. 
Dával som žiadosť o preskúmanie zákonnosti na okresnú prokuratúru, do dnešného dňa 
nemám odpoveď.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 
 
 


